



SCIENTIFIC SYMPOSIUM: Linkages between recommendations and operational implementation: Lessons learned with HIV

**A SCIENTIFIC RESPONSE TO HIV IN WEST AND CENTRAL AFRICA – TRANSLATING BEST
PRACTICE INTO POLICY SERVICE DELIVERY**

4 DECEMBER 2017

PROGRAMME*

En français ci-dessous

14:00-15:00	Arrival and registration
15:00-15:10	Opening comments and welcome
15:10-16:00	Plenary Presentation(s) and discussions <ul style="list-style-type: none">- Global Health and HIV- Translating HIV experience to scale up diagnosis and treatment of HCV- Making PrEP policy feasible and durable in West and Central Africa
16:00-16:20	Break
16:20-17:40	Panel discussion: HIV prevention, treatment and care: Targeting adolescent girls and women
17:40-18:55	Round table: Key populations and biomedical prevention
18:55-19:10	Closing remarks
19:10-20:30	Dinner

**This programme may be subject to changes*



SÉMINAIRE SCIENTIFIQUE : **Liens entre recommandations et mise en œuvre** **opérationnelle : Leçons apprises avec le VIH**

**UNE REPONSE SCIENTIFIQUE AU VIH EN AFRIQUE DE L'OUEST ET CENTRALE –
TRADUIRE LES BONNES PRATIQUES DANS LA MISE EN PLACE DES POLITIQUES**

4 DÉCEMBRE 2017

PROGRAMME*

14:00-15:00	Accueil et inscription
15:00-15:10	Introductions et mots de bienvenue
15:10-16:00	Présentations plénières et discussions <ul style="list-style-type: none">- Santé globale et VIH- Traduire les expériences du VIH afin d'intensifier les diagnostics et traitement de l'hépatite C- Rendre les politiques pour la PrEP possible et durable en Afrique de l'Ouest et Centrale
16:00-16:20	Pause
16:20-17:40	Panel de discussion : Prévention du VIH, traitement et prise en charge : Cibler les adolescents et les femmes
17:40-18:55	Table ronde : Populations clés et prévention biomédicale
18:55-19:10	Conclusion
19:10-20:30	Dîner

**Ce programme pourrait faire l'objet de modifications*